

19 - 9

16 August/août 2019



Kiwaniis®

KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Kiwaniis Club of Barrie



A Safety/Health Project of a Defibrillator right in the middle of the Meridian Centre was headed up by one of our new young 30+ Member with the City of Barrie. The location is Downtown Barrie, a community of 160,000 people and growing. The cost was \$8,000.

This public AED is now readily available to be used by anyone if need be in the downtown area! AEDs are easy to use machines that are used in case of someone suffering cardiac arrest. This lifesaving device is now permanently in the downtown core with the Kiwanis Club of Barrie signage proudly displayed.

The Kiwanis Club of Barrie's 55 Members also supported the overall Meridian Centre Project with a donation of \$175,000. This Downtown Outdoor Stage and Memorial celebrating the lives of those Soldiers from Barrie who gave the ultimate sacrifice for their Country. It is located in the middle of the Downtown Area of Barrie overlooking Lake Simcoe.

Club Kiwanis de Barrie

Un projet Safety/Health Project d'un défibrillateur au milieu du Meridian Centre a été mis de l'avant par un de nos nouveaux jeunes membres 30+ dans la ville de Barrie. Le centre est situé au centre-ville de Barrie, une communauté de 160,000 personnes et en pleine croissance. Le coût, 8 000 \$.

Ce défibrillateur AED public est maintenant disponible pour usage par n'importe qui au besoin dans le centre-ville! Les AED sont des appareils faciles à manipuler quand quelqu'un est en arrêt cardiaque. Cet appareil de premiers secours est en permanence au cœur du centre-ville avec le logo du club Kiwanis de Barrie en évidence.

Les 55 membres du club Kiwanis de Barrie ont aussi d'un grand soutien lors du projet du Meridian Centre avec un don de 175 000 \$. Cette estrade extérieure du centre-ville est aussi un Mémorial célébrant la vie de ces soldats



de Barrie qui ont sacrifié leur vie pour leur pays. Il est situé au cœur du centre-ville de Barrie et offre une vue sur le lac Simcoe.



Kids Need Kiwanis Les enfants ont Besoin de Kiwanis

Kiwanis Foundation of Canada
La Fondation Canadienne de Kiwanis
www.kfcdn.org
(519) 304-3038
office@kfcdn.org

N lz dq lv#Irxqgdwlrq#r i#F dqdgd#i#SR #E r { #8367 /#Eudqwirus /#R Q #Q 6W#9M: #F dqdgd

[Xqvxfuleh#-uhflslnqvw#np dlo#](#)

[Xsqdwh#Surikh#i#Derxw#F rqvwdqw#F rqwdfw#](#)

Vhqwe | #ghz vdwwhuC nifgqlruj #lq #frælerudwlrq#z lk



Wu| #np dldp dunhwqj #iru#iuhh#ærgd | \$#